

有機綠茶粉

Organic Green Tea Powder

【主要產地】：關西鎮

Major Production Area : Guansi Township

【主要產期】：全年

Major Production Period : All year around



產銷單位、訂購專線

鄉鎮別	產銷單位	聯絡單位(農場)	訂購專線
關西鎮	特用作物(茶葉)產銷班	第一班	03 - 5873271

Production & Marketing Organizations and Phone Line Purchases

Where Location	Production & Marketing Organizations	Contacts	Phone Line Purchasing
Guansi Township	Production and Marketing Squad for Specialty Products (Tea)	1st Squad	03-5873271

📄 產品特色

有機綠茶不噴灑農藥，不使用化學肥料生產全程以生物防治法與有機質肥料進行栽培管理。綠茶是屬於不發酵茶的一種，俗稱生茶。綠茶富含一種生物活性物質—兒茶多酚是一種天然抗氧化劑。

📄 選購指南

選購時以包裝良好，標示清楚，無毀損受潮為主。

📄 食用方式

以溫、冷開水沖泡，勿用熱水以免破壞綠茶的營養，直接或加優酪乳飲用、拌飯或輔以菜餚之佐料，口味更好。

📄 營養成份

綠茶含有豐富的多酚類、兒茶素、維他命C等多種維他命，可養顏美容、促進新陳代謝。

📄 Product Features

No pesticide has ever been sprayed over organic green tea, nor it has it received any chemical fertilizer. Only organic fertilizer is applied. Green tea is one of the so-called non-fermenting teas. It contains one active diction substance: green tea polyphenols which are a natural antioxidant.

📄 Pointers for Purchase

Make sure the package is hermetically sealed and check the expiration date.

📄 Preparation Methods with all

Use lukewarm or cold previously boiled water and pour it over the tea; never use boiling hot water otherwise the tea's nutrients will be damaged. You can also add yogurt, or mix it with rice or other dishes.

📄 Nutritional Value

Green tea contains polyphenols and catechins, and Vitamin C, which can beautify the skin and bolster the metabolism.